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PROTOKÓŁ Nr LXIII/2023 

z sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 23 lutego 2023 r. 

odbytej w sali konferencyjnej Nakielskiego Ośrodka Kultury 

w Nakle nad Notecią w godz. 10.00 do 12.25 

 

Obradom przewodniczył:  Paweł Wiśniewski 

     Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią 

 

Protokołowała:    Marta Waszkiewicz  

   

 Otwarcia obrad LXIII Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski, który przywitał radnych, władze miasta, dyrektorów 

wydziałów i jednostek organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących samorządów mieszkańców, 

radiosłuchaczy oraz wszystkie osoby, które obserwowały obrady sesji za pośrednictwem mediów. 

Poinformował, iż obrady są rejestrowane za pomocą urządzeń audiowizualnych w postaci nagrania obrazu i 

dźwięku.  

W chwili otwarcia sesji obecnych było 20 radnych, czyli wymagane quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał i wniosków. Radny nieobecny to Jan Marciniak. Lista obecności stanowi załącznik 

nr 1 do niniejszego protokołu.     

 

W nawiązaniu do otrzymanego przez radnych porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż przed sesją Burmistrz Miasta i Gminy zgłosił 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia na rzecz wspólnej realizacji Innego Instrumentu Terytorialnego dla Obszaru Prowadzenia 

Polityki Terytorialnej Nakło nad Notecią.  Następnie zwrócił się z pytaniem czy są jeszcze uwagi  

do przesłanego porządku obrad. 

Wobec braku innych wniosków w sprawie zmian do porządku obrad poddano pod głosowanie 

wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad pkt. 4 h tj. projektu uchwały w wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia na rzecz wspólnej realizacji Innego Instrumentu Terytorialnego dla Obszaru 

Prowadzenia Polityki Terytorialnej Nakło nad Notecią. 

„Za” wprowadzeniem do porządku obrad głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” 

nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

Następnie poddano pod głosowanie porządek obrad LXIII Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią wraz 

z przegłosowaną zmianą. 

„Za” przyjęciem porządku obrad głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Porządek obrad LXIII Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią wyglądał następująco: 

1. Otwarcie obrad 

a) stwierdzenie kworum 

b) zatwierdzenie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołów z LXI i LXII Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią  
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3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania uchwał Rady 

Miejskiej w Nakle nad Notecią  

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2023 

b) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy  dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym  

c) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym  

d) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie Paterek, gmina Nakło nad Notecią 

e) regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Nakło nad Notecią  

f) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są 

obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy oraz 

górnej stawki opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków 

i transportu nieczystości ciekłych na terenie Miasta i Gminy Nakło nad Notecią 

g) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi ora zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Nakło nad Notecią w 2023 r.  

h) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia na rzecz wspólnej realizacji Innego Instrumentu 

Terytorialnego dla Obszaru Prowadzenia Polityki Terytorialnej Nakło nad Notecią 

5. Analiza skarg, wniosków i petycji 

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Miasta i Gminy Nakło nad Notecią 

w ocenie Straży Miejskiej i Ochotniczych Straży Pożarnych 

7. Sprawy bieżące Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią, w tym informacje o złożonych w okresie 

międzysesyjnym interpelacjach i zapytaniach  

8. Wolne głosy, wnioski, pytania i informacje 

9. Zakończenie obrad 

 

Ad.2  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż protokoły  

z LXI oraz LXII Sesji Rady Miejskiej zostały sporządzone, przesłane radnym w wersji elektronicznej oraz  

wyłożone w Biurze Rady Miejskiej. Nikt nie wniósł żadnych uwag. W związku z powyższym poddał pod 

głosowanie przyjęcie protokołu z LXI Sesji Rady Miejskiej.    

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 

z LXII Sesji Rady Miejskiej.    

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 3  

Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania uchwał przedstawił Burmistrz 

Miasta i Gminy Nakło nad Notecią Sławomir Napierała. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 
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Do sprawozdania radni zadali następujące pytania:  

 

Radny Jan Grabarski nawiązał do Międzynarodowego Halowego Turnieju Piłki Nożnej im. Mariana Kensego, 
w którym brały udział m. in. delegacje z miast partnerskich. Następnie zapytał się jakie tematy były 
poruszane podczas rozmów prowadzonych z naszymi  partnerami. 
 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała. Poinformował, iż rozmowy z delegacjami 
odbyły się po bardzo długim czasie ich braku, co było wywołane trwającą pandemią. Dodał, iż cyklicznie 
odbywa rozmowy z Żupanem Naklo w Słowenii, podczas których wymienia doświadczenia i poglądy związane 
z działalnością naszych samorządów. Burmistrz nadmienił, iż podczas rozmów z delegacjami były poruszone 
tematy związane z okresem popandemicznym, z wojną na Ukrainie i uchodźcami, z niedostatkiem energii 
i wzrostem kosztów. Rozmawialiśmy również z delegacjami na temat współpracy, która ma się odbyć w tym 
roku. Pierwsza dotyczy sportowców w związku z planowanym otwarciem stadionu lekkoatletycznego w 
Nakle, druga natomiast drużyn strażackich i ich przyjazdem na zawody, które odbędą się już w miesiącu 
maju. Ponadto Burmistrz poinformował, iż przyszłościowo planuje złożyć 3 wnioski konkursowe związane 
z międzynarodowym programem Erasmus. Dotyczą one m. in. aktywizacji społeczeństwa i młodzieży. 
 

Radny Szymon Karolczak zadał pytanie odnośnie dokumentu zaprezentowanego na posiedzeniu w Biurze ZIT 

w dniu 15 lutego br. związanego z Planem Zrównoważonej Mobilności dla Bydgoskiego Obszaru, w jakim 

zakresie dotyczy on naszej gminy. 

Burmistrz Miasta i Gminy odpowiedział, iż obecnie jest tworzony dokument dla wszystkich gmin z obszaru 

bydgoskiego ZIT. Istotą tego dokumentu jest polityka komunikacyjna w zgodzie z ochroną środowiska. 

Dokument ten jest warunkiem koniecznym, aby ubiegać się o wszelkie środki zewnętrzne. Radni będą mieli 

możliwość zapoznania się z tym dokumentem. 

 

Ad. 4 a 

Skarbnik Miasta i Gminy Nakło nad Notecią Jarosław Kieca przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2023 wraz z autopoprawką, która stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXIII/1233/2023 i stanowi załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 b 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXIII/1234/2023 i stanowi załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 c  

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXIII/1235/2023 i stanowi załącznik nr 13 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 d  

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie Paterek, gmina Nakło nad Notecią. Do przedstawionego 

projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXIII/1236/2023 i stanowi załącznik nr 15 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 e 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Nakło nad Notecią wraz z autopoprawką, która stanowi 

załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXIII/1237/2023 i stanowi załącznik nr 18 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 f 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia górnych 
stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy oraz górnej stawki opłaty ponoszonej przez 
właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników 
w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Miasta i 
Gminy Nakło nad Notecią. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXIII/1238/2023 i stanowi załącznik nr 20 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 g  

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi ora zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nakło nad 

Notecią w 2023 r. wraz z autopoprawką, która stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXIII/1239/2023 i stanowi załącznik nr 23 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 h 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia na rzecz wspólnej realizacji Innego Instrumentu Terytorialnego dla Obszaru 

Prowadzenia Polityki Terytorialnej Nakło nad Notecią. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono 

uwag.  

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXIII/1240/2023 i stanowi załącznik nr 25 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski przekazał informację dotyczącą 

możliwości udzielenia pomocy oraz wsparcia finansowego na leczenie mieszkanki gminy. 

 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poinformował, iż „Analiza skarg, wniosków i petycji” 

została przygotowana i szczegółowo omówiona na wszystkich komisjach przez Kierownika Biura Obsługi 

Mieszkańców Panią Renatę Wrzeszcz. Podczas sesji nikt z radnych nie miał pytań. Następnie Przewodniczący 

podziękował za przygotowanie analizy i jej przedstawienie.  

Analiza stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poinformował, iż Informacje o stanie bezpieczeństwa 

i porządku publicznego na terenie Miasta i Gminy w ocenie Straży Miejskiej i Ochotniczej Straży Pożarnej. 

zostały przygotowane i szczegółowo omówione na wszystkich komisjach przez Komendanta Straży Miejskiej 

Pana Romana Frąckowiaka oraz Komendanta OSP Pana Krystiana Płatka. Do przedstawionej informacji nikt 

nie miał pytań. Podziękował w imieniu całej Rady za przygotowanie informacji oraz za wszelkie podjęte 

działania i pracę na rzecz bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie naszej gminy. 

Informacje stanowią załączniki nr 27 i 28 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż do Biura Rady nie wpłynęła żadna interpelacja ani 

zapytanie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej omówił sprawy bieżące rady. Poinformował, iż Radni Rady 

Miejskiej w okresie między sesyjnym uczestniczyli m.in.: 

1) 7 lutego w obchodach związanych z uczczeniem pamięć Powstańców Wielkopolskich w Paterku,  

2) 11 – 12 lutego w XXVII Międzynarodowym Halowym Turnieju Piłki Nożnej im. Mariana Kensego  

w Paterku,  

3) 16 lutego w Centrum Akceptacji i Aktywności Społecznej w Paterku w wykładzie pn.  „ Czy Polsce 

grozi wojna?”  dr Janusza Zemke doktora nauk politycznych, polityka, byłego wiceministra obrony 

i byłego posła do Parlamentu Europejskiego, 

4) zebraniach sołeckich, samorządów mieszkańców oraz w zebraniach sprawozdawczych OSP.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zachęcił mieszkańców gminy do udziału w zebraniach. Dodał, iż terminy 

zebrań są przekazywane na bieżąco przez sołtysów oraz przewodniczących samorządów mieszkańców. 
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Ponadto Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, także 

o przekazanej przez Prokuraturę Rejonową w Nakle nad Notecią „Informacji o stanie przestępczości i jej 

zwalczania w obszarze swojej działalności w 2022 roku”. 

Dodał również, iż stan przestępczości na terenie powiatu nie budzi wątpliwości i większość przestępstw miała 

charakter drobny. 

 

Ad. 8 

Radna Ewa Haberska zaapelowała o pomoc dla chorych dzieci, których rodziny znajdują się w ciężkiej sytuacji 
materialnej i poprosiła o przekazanie 1,5 % podatku przy rozliczenia PIT. 
 
Radny Daniel Kończak podziękował Burmistrzowi oraz radnym za udział w przebudowie ul. Kochanowskiego 
w Nakle nad Notecią.  Następnie zaapelował do wszystkich mieszkańców o poprawę kultury parkowania na 
drogach osiedlowych. Radny zawnioskował także o postawienie kosza na śmieci na skrzyżowaniu ulicy Hłaski 
z ulicą 1 Maja w Nakle. 
 
Radny Kazimierz Wnuk wnioskował o naprawę ul. Lema w Nakle nad Notecią, w części za kostką brukową, 
z uwagi na liczne dziury utrudniające przejazd mieszkańcom. 
Burmistrz Sławomir Napierała poinformował, iż wniosek radnego zostanie przekazany do ZID do realizacji.  
 
Radny Dariusz Domek poinformował, iż na zebraniu sołeckim w Potulicach mieszkańcy poruszyli m. in.  
problem zagospodarowania terenu na działce nr 13/109. Następnie zapytał się czy istnieje możliwość 
uporządkowania tego terenu. W dalszej części Radny podziękował za odnowienie wiaty przystankowej na 
ulicy Bydgoskiej  oraz za przeprowadzenie prac porządkowych na ulicy Szkolnej w Potulicach. 
 
Odpowiedział Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała. Poinformował, że obowiązek uporządkowania 
terenu należy do dzierżawcy. Wiemy, że nie wywiązał się z tego obowiązku.  Obecnie toczy się postępowanie. 
W najbliższym czasie otrzymamy decyzję umożliwiająca wykonanie tego zadania. Podjęte działania będą dość 
kosztowne. Ponadto poinformował, iż w późniejszym czasie roszczenie będziemy w sposób zwrotny 
przenosić na rzecz dzierżawcy. 
 
Radny Jan Światłowski odniósł się do sprawozdania otrzymanego z prokuratury w kontekście informacji 
o stanie bezpieczeństwa przygotowanej przez Komendanta OSP oraz SM. Nadmienił, iż informacje zostały 
szczegółowo przygotowane. Nasze służby w okresie pandemii czy w okresie agresji na Ukrainę miały dużo 
więcej pracy i zadań. Radny dodał, iż część naszego życia przeniosła się do cyberprzestrzeni, gdzie załatwiamy 
zakupy, różne umowy czy obsługę bankową. Zwrócił uwagę, iż coraz częściej mamy doczynienia ze 
zjawiskiem phishingu. Zasugerował aby prokuratura w swojej informacji podała dane dotyczące 
przestępczości w cyberprzestrzeni. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski, w nawiązaniu do wypowiedzi 
radnego zaproponował aby wystąpić do Prokuratury z prośbą o uwzględnienie w przyszłorocznej informacji 
tego rodzaju przestępstw. 
 
Radna Anna Karolczak  poprosiła o naprawę ulicy Leśnej w Paterku ze względu na zły stan drogi. 
 
Radny Jan Grabarski  poprosił, aby Burmistrz zwrócił się do lokalnych mediów z prośbą o publikowanie 
informacji podawanych przez Referat Zarządzania Kryzysowego, dotyczących wydanych ostrzeżeń dla terenu 
naszej gminy, gdyż obecnie publikowane są wyłączenie ostrzenia ogólnopolskie. 
 
Radny Szymon Karolczak poprosił o podanie informacji dotyczącej możliwości  realizacji ul. Noteckiej. 
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Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała poinformował, iż wniosek radnej Anny Karolczak zostanie 
przekazany do realizacji jako naprawy bieżące. Ponadto zobligował się, iż porozmawia o możliwości publikacji 
ostrzeżeń o zagrożenia dla terenu naszej gminy. Odnośnie ulicy Noteckiej powiedział, iż ulica ta została 
zgłoszona do Rządowego Programu Inwestycji Drogowych za pośrednictwem Wojewody. Uzyskaliśmy na ten 
cel dofinansowanie. Obecnie przystępujemy do przetargu na wyłonienie wykonawcy dla tego zadania. 
 
Radna Ewa Hoppe-Kowalska wnioskowała o naprawę odcinka ul. Rybackiej w Występie, w miejscu 
występujących pęknięć.  
 
Burmistrz poinformował, iż ta sprawa również zostanie przekazana do Zespołu Infrastruktury Drogowej. 
 
Radny Zdzisław Sell poinformował, iż  wraz z radną Anną Karolczak brał udział w spotkaniu dotyczącym 
zagospodarowania pomieszczeń w Wiejskim Domu Kultury w Paterku. Dodał, że budynek został odmalowany 
i zostały przeprowadzone małe naprawy remontowe. 
 
 

Ad. 9 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł 

Wiśniewski o godzinie 12.25 zakończył obrady LXIII Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią.  

 

 

 

Protokolant:        Przewodniczący obrad: 

 

        
  Paweł Wiśniewski 

Marta Waszkiewicz      Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią 
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